


ihop med de två nystartade lagen. De två nystartade lagen står ekonomiskt "på egna ben". Det 
som ligger till grund för höjningen är att det äldre laget tränar och spelar mer och har 
betydligt högre omkostnader än de andra laget. ( det med licensen stämmer) 

Höjningen för familjeavgiften hänger inte heller ihop med de två lagen utan hänger ihop med att vi 

har många syskon som spelar i föreningen och att vi därav tappar en hel del intäkter i och med 

"familjerabatten" vi hade fått in annars. 

Förslaget i Bilaga 4 Förslag medlemsavgift Säsong 24/25 röstades igenom. 

§12 Behandling av motioner och styrelsens förslag på uppdatering av stadgar; Inga motioner har

inkommit. Ordförande klargjorde varför styrelsen har arbetat fram ett Förslag på revidering av

Stadgar se Bilaga 5 och 6, detta pga att riksidrottsförbundet har reviderat sina stadgar. RH K följer

naturligtvis riksidrottsförbundets stadgar, och behöver därför revidera dessa. Förslaget röstades

igenom.

§13 Val av ordförande (lår) Conny Sven lin valdes till ny ordförande, efter en kort presentation av sig

själv.

§14 Val av kassör - sköts upp till efter §15. Sedan valdes Magnus Eklund på nytt till kassör.

§15 Beslut om avgående firmatecknare; Ordförande Christian Hall berg samt Kassör Magnus Eklund

avgick som firmatecknare - ingen var emot.

§16 Val av ny firmatecknare; Conny Sven lin och Magnus Eklund valdes till nya firmatecknare.

§17 Val av övriga ledamöter; Då Jonas Söderlund, Erik Rotman, Erika Lundberg, samt Johan Neander

lämnat/lämnar styrelsen valdes Erik Jacobsson och Tommy Blichfeldt till nya ledamöter, Ann-Sofie

Bergart samt Lennie Forså valdes till suppleanter.

§18 Val av revisor; Harald von Koch valdes återigen till revisor.

§19 Val av valberedning; Åsa Bergman och Helena Friden valdes till val beredare. Åsa till

sammankallande.

§20 Övriga frågor; Kassören gick igenom budgetförslaget inför 2024-05-01--2025-04-30 Se Bilaga 2.

Bidragen är sådana bidrag vi kan söka - och hoppas på att få. Förslaget är beräknat på 2 stycken

föreningsförsäljningar under året. Man hoppas komma igång med arbetet kring sponsorer- har inte

haft den tiden under detta år. Just nu har vi avtal med Stadium - detta bör ses över. Inkomster från

Diggeloo uteblir då de inte kommer till Söderköping nästa år, inte heller Idrottens Dag kommer bli av. 

Ev kan man anordna en handbollsdag i samverkan med HandbollNu, som kan dra in pengar. Efter

redogörelsen röstade mötet igenom det framtagna förslaget .

§21 Mötet avslutades

Åsa Bergman, mötessekreterare 
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Ann-Sofie Bergart, justerare 
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Hallberg 
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Christian Hallberg, Mötesordförande 
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